
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  28-02-2023 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Sune, Ranjith, Hanne, Nina, Flemming, Thomas, 
Martin og Lone   
 
Fraværende: Lise, Nanna, Jane  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af referat 
 

 
5 min 

Referatet blev godkendt med Sunes indlæg 
til punktet vedr. meddelelsbogen.  

 
Lone 

2. Information om skolen 30 min. 

- Martin orienterede om Rigmors 
sygdom og fravær, og vores 
beslutning om ansættelse af 
skolesekretær Birthe Møller pr.  
1. marts 2023.  

- På forrige møde fremkom et ønske 
om lokal sorg/skilsmissegruppe. Vi 
har indtil videre valgt at benytte det 
kommunale tilbud, hvor der er 
opstart 3 gange årligt. Dette af 
mange forskellige årsager. Punktet 
sættes på dagsordenen til mødet i 
marts måned.  

- Vi har indskrevet 26 børn, som 
begynder i børnehaveklasse til 
august 2023. Det betyder, at der 
bliver en børnehaveklasse i 2023.  

- Den nye tildelingsmodel tildeles på 
baggrund af antallet af klasser. 

- Planlægning af det kommende 
skoleår er i gang, og dansk- og 
matematiklærer er på plads.  

- Der er udfordringer på henholdsvis 
4. – og 7. årgange. Der afholdes 
ekstra møder med forældre på de 
pågældende årgange, for at få fat 
om udfordringerne.  

 

Martin 

3. 

Fortsættelse af punkt; 
 
Drøftelse af muligheden 
for og ikke mindst også 
lysten til et årligt møde 
mellem forældrerådene og 
skolebestyrelsen. 

30 min. 

Vi drøftede muligheden for at 
forældrerådene og bestyrelsen mødes 1 
gang årligt, hvor der kan debatteres 
forskellige emner.  
Vi besluttede, at Lise kontakter formanden 
for skolebestyrelsen på Hald Ege Skole for 
at høre om deres struktur for og erfaring 
med afholdelse af møder mellem 
forældreråd og bestyrelse, samt erfaring 

Thomas 



med informationsfolder fra bestyrelsen til 
forældrene omhandlende bl.a. forskellige 
ideer som kan støtte sammenholdet i 
klasserne.   
 
Lise giver tilbagemelding på næst 
kommende møde.  

4. Diverse?  

Sune har fremsendt et skriftligt oplæg vedr. 
mulighed for paddelbaner ved AIF´s 
område. Skrivelsen skal bruges til at søge 
støtte fra sponsorer.  
 
Vi støtter skrivelsen, som blev tilrettet og 
Sune videresender den til AIF´s bestyrelse. 

 

     

  Hanne  
Punkt til næst kommende møde: 
elevrådsrepræsentanter deltagelse på 
bestyrelsesmøderne  

 

     

     

     

     

 


